

There Is Sunshine in My Soul Today

Eliza E. Hewitt

For God who commanded light to shine out of darkness hath shined in our hearts.

SUNSHINE

— II Corinthians 4:6

John R. Sweney

1 天上真光今照耀我心，無限燦爛輝煌，  
 2 美妙音樂今充滿我心，稱頌基督我王，  
 3 春之讚望跳躍我心間，因主在我身邊，  
 4 頌讚歡欣今洋溢我心，充滿盼望望仁慈，

1 There is sun - shine in my soul to - day, More glo - ri - ous and bright  
 2 There is mu - sic in my soul to - day, A car - ol to my King,  
 3 There is spring - time in my soul to - day, For when the Lord is near  
 4 There is glad - ness in my soul to - day, And hope and praise and love,

1 榮耀美麗遠超乎天地，耶穌是我的真光。  
 2 口雖無聲但耶穌能聽一我心中的歡唱。  
 3 主賜無聖靈使我的心平安，又賜我豐富恩典。  
 4 因主賜我各樣的福氣，使我喜樂滿溢。

1 Than glows in an - y earth - ly sky, For Je - sus is my light.  
 2 And Je - sus, lis - ten - ing can hear The songs I can - not sing.  
 3 The dove of peace sings in my heart, The flowers of grace ap - pear.  
 4 For bless - ings which He gives me now, For joys laid up a - bove.

何等榮耀，美麗光明，平安喜樂，時刻滿心  
 O there's sun - shine, bless - ed sun - shine, When the peace - ful, hap - py moments

靈；自我看見耶穌笑容，便有光明在我心。  
 roll; When Je - sus shows His smil - ing face, There is sun - shine in my soul.